
Protokół Nr 15/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  8 września 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja z działalności Komisji za I półrocze 2010 r. 
3. Wnioski do budżetu Miasta na 2011 rok. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Białogard oraz planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze 
półrocze 2010 r.  – druk C. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 12.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zmieniła porządek o 
wprowadzenie w pkt 1 udziału w debacie dotyczącej wypracowania stanowiska w zakresie 
dalszego rozwoju sportu na terenie Miasta i Powiatu, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 

Komisja wzięła  udział w debacie dotyczącej wypracowania stanowiska w zakresie 
dalszego rozwoju sportu na terenie Miasta i Powiatu. 
 
Ad 3  
 Komisja zapoznała się z informacją z działalności Komisji za I półrocze 2010 r., 
stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Ad 4 
 Komisja przegłosowała następujące wnioski do budżetu Miasta na 2011 rok: 

1. Zwiększenie  środków dla stowarzyszeń kulturalnych i sportowych. Przegłosowano: za-3  
(jednogłośnie). 

2. Zapewnienie środków na utrzymanie w szkołach samorządowych stałej opieki medycznej. 
Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

3. Kontynuowanie prac związanych z budową krytej pływalni. Przegłosowano: za-2, przeciw-1, 
wstrzymało się-0. 

4. Uwzględnienie kwoty niezbędnej na monitoring miejskiego placu zabaw i w szkołach z funduszu na 
Przeciwdziałanie Alkoholizmowi. Przegłosowano: za – 3 (jednogłośnie). 

5. Podjąć zdecydowane działania w zakresie remontów i budowy nowych mieszkań komunalnych i lokali 
socjalnych. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

6. Zapewnić środki na zaplecze techniczne stadionu. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
7. Uwzględnić środki na remont dachu i poddasza Szkoły Podstawowej Nr 5. Przegłosowano: za-3 

(jednogłośnie). 
8. Ująć środki na zmianę organizacji ruchu drogowego w mieście, w tym podjąć działania w zakresie 

udrożnienia parkingów w centrum Miasta (ul. Wojska Polskiego). Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
9. Zwiększenie środków na nowoczesne pomoce naukowe w szkołach samorządowych. Przegłosowano: za-

3 (jednogłośnie). 
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10. Wykorzystanie obiektów będących w zarządzie BOSiR, szczególnie sportowych w celu osiągnięcia 
większych dochodów. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

11. Urealnienie umów o wynajem obiektów i lokali użytkowych oraz reklam na terenie Miasta. 
Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

12. Przewidzieć środki na inwestycje ujęte w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Przegłosowano: za-3 
(jednogłośnie). 

13. Zapewnić w budżecie SP Nr 4 wydatki niezbędne na media z tytułu korzystania z sali „Ośrodka pod 
Świerkiem”. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

14. Zabezpieczyć środki na rewitalizację parku Orła Białego, terenu zielonego przy ul. Dworcowej oraz 
trenu pod tzw. kasztanem. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

15. Zapisać kwotę 50 tys. zł z funduszu na przeciwdziałanie alkoholizmowi na wyjazd dzieci na baseny. 
Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

16. Przewidzieć środki na inwestycję „Budowa boiska Szkoły Podstawowej Nr 5 w Białogardzie” i 
rozpoczęcie inwestycji budowy bieżni w SP Nr 4 i Gimnazjum Nr 1. Przegłosowano: za-3 
(jednogłośnie). 

17. Przewidzieć środki na konserwację boisk z ogrodzeniami na osiedlach mieszkaniowych. 
Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

18. Wyodrębnić środki na organizację zajęć pozalekcyjnych w szkołach. Przegłosowano: za-3 
(jednogłośnie). 

19. Podjąć działania w celu budowy parkingów przy sali „Ośrodka pod Świerkiem" oraz 
zagospodarowania przejścia ze SP Nr 4 do sali gimnastycznej. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

20. Przewidzieć środki niezbędne na uruchomienie w okresie wakacji boisk sportowych. Przegłosowano: 
za-3 (jednogłośnie). 

21. Przewidzieć środki na piony wodno-kanalizacyjne i toalety w Przedszkolu Miejskim Nr 1 w 
Białogardzie. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

22. Przewidzieć środki na konkurs i zagospodarowanie Placu Wolności. Przegłosowano: za-3 
(jednogłośnie). 

23. Przewidzieć środki na pozyskanie energii słonecznej w celu ogrzewania obiektów sportowych. 
Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

24. Zapewnić środki na dostosowanie pomieszczeń byłej stołówki internatu ZSP na Białogardzką Bibliotekę 
Publiczną. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

25. Przewidzieć środki na utworzenie klas sportowych w szkołach samorządowych. Przegłosowano: za-3 
(jednogłośnie). 

 
Ad 5 
  Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów finansowych miejskich instytucji kultury za 
pierwsze półrocze 2010 r.  – druk C, głosując: za-1, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
Ad 6 

W sprawach różnych Komisja nie poruszyła żadnych tematów. 
 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.15  zakończono posiedzenie Komisji.  

 

Protokołowała: K. Janowicz 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

 2


